



RIB-ROOF Metaldachsystem  
*RIB-ROOF Metal Roofing System*

Material  
*Material*

Fläche  
*Area*

RIB-ROOF Speed 500  
*RIB-ROOF Speed 500*

Aluminium 1,00 mm Glatt Polyester farbbeschichtet (RAL 9007)  
*Aluminium stucco-embossed 1.00mm*

539 m<sup>2</sup> Dach  
*539 sqm roof*

## 2018 Kindergarten Ratheim

Deutschland  
Germany

Die Kindertagesstätte in Ratheim beherbergt insgesamt drei Gruppenräume und einen Therapieraum sowie mehrere Sanitäräume. Das gewinkelte Pultdachgebäude schmiegt sich in die typische Auen-Landschaft der Großlandschaft Kölner Bucht ein. Darauf wurden gesamt 539 m<sup>2</sup> RIB-ROOF Speed 500 in der Farbe Graualuminium verbaut. Die Farbgebung der Dachfläche harmonisiert insbesondere mit den Naturtönen der Fassadengestaltung. Die klaren Strukturen in der Gebäudegeometrie werden durch angeschlossene Vorbauten aufgelockert. Wichtig war dabei die Hauptdachflächen regendicht zu verschweißen.

## Daycare Center Ratheim

The daycare center in Ratheim accommodates a total of three group rooms and a therapy room as well as several sanitary rooms. The angled pent roof building nestles in the typical floodplain landscape of the grand landscape of Cologne Bay. A total of 539 sqm of RIB-ROOF Speed 500 in gray aluminum were installed thereon. The coloration of the roof harmonizes especially with the natural tones of the facade design. The clear structures in the building geometry are loosened up by connected stems. It was important to weld the main roof areas rainproof.

Architekt  
*Architect*

Architekturbüro J.+J. Viethen, Erkelenz

RIB-ROOF Fachverleger  
*RIB-ROOF specialized contractor*

Bernhard Schmidt,  
Erkelenz

Bauherr  
*Building owner*

Lebenshilfe Heinsberg e.V.,  
Heinsberg-Oberbruch



Zambelli RIB-ROOF GmbH & Co. KG phone +49 99 31 8 95 90 - 0  
Hans-Sachs-Straße 3 + 5 fax +49 99 31 8 95 90 - 49  
94569 Stephansposching e-mail [rib-roof@zambelli.de](mailto:rib-roof@zambelli.de)  
GERMANY www [zambelli.com](http://zambelli.com)

**zambelli**

EINFACH FUNKTIONELL BEDACHT